

# STYREMØTE

r e f e r a t



**Møtedato:** 16.05.2021  
**Møtetidspunkt:** 16.15  
**Møtested:** MNSU kontoret på Vilhelm Bjerknæs hus/digitalt via zoom  
**Tilstede:** Erlend (MENA), Lise (leder), Nils (fysikk), Anne Lise (farmasi), Hannah (kjemi), Sunniva (informatikk), Felix (matematikk), EB (biovitenskap), Lill (geofag), Alina (webansvarlig)

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

53 2022 Godkjenning av innkalling og referat V

Ansvarlig: Lisa

Behandling: Ingen bemerkninger

54 2022 Valg av ordstyrer og referent V

Ansvarlig: Lisa

Behandling: Leder valgt til ordstyrer og Alina som referent

55 2022 Orienteringer O

Ansvarlig: Lisa

Behandling:

**Astrofysisk fagutvalg:** Ikke tilstede

**Biovitenskapelig fagutvalg:** Avklaring av leders mandag i fagutvalgt førte til en opphetet diskusjon og når er det ingen som engasjerer seg. De prøvde å sette ned en arbeidsgruppe for å få folk tilbake. Siste møte som skulle være ble avlyst, og nå går leder av. Leder og noen flere arrangerer imidlertid genfors/allmøte så nytt styre kan velges.

**Farmasøytisk fagutvalg:** Har hatt arrangement (eksamenslunsj) som ble kansellert på grunn av for kort varsel og lite engasjement.

**Fysisk fagutvalg:** Arrangerer bachelorseremoni i juni. Og arrangerer eksamensverksted i regi av Menageriet (linjeforeningen til MENA), Kjemiforeningen Proton og fysisk og kjemisk fagutvalg. Admin på fysisk institutt har sagt at de har midler til dette. FFU stiller med folk. De har en klagesak på et emne hvor det er personlige uenigheter mellom foreleser og student. Studenten har startet å samle signaturer på et referat på et møte

# STYREMØTE

r e f e r a t



fra FFU, studenten er ikke fornøyd med utfallet av møtet. Foreleser vil ikke treffe studenten.

**Geofaglig fagutvalg:** Ingenting å orientere om

**Fagutvalget ved institutt for informatikk:** Arrangere forkurs, har hatt møte om det. Eller ikke så mye nytt. Noen klagesaker, blant annet at IN1010 ble splittet i to eksamener.

**Kjemisk fagutvalg:** Planlegger bachelorseremoni for tre kull, og sommerfest.

**Matematisk fagutvalg:** Planlagt allmøte i starten av neste semester, og de skal ha sommeravslutning i juni.

**Studentparlamentsrepresentant:** Ikke tilstede

**Økonomiansvarlig:** Ikke tilstede.

**PR-ansvarlig:** Plakater til allmøte er laget og hengt opp.

**STUT:** Se egne punkter senere i referatet.

**Webansvarlig:** Ingenting å rapportere.

**Webansvarlig:** Skal bestille pizza til allmøte og vi bruker brusen i kjøleskapet. Rom er booket.

**Nestleder:** Ingenting å rapportere

**Leder:** Ingenting å rapportere

56 2022 Møte med fakultetet

D

**Ansvarlig:** Lisa

Behandling: Det oppsatte møtet er avlyst. Vi må velge et nytt møte. Vi går inn for 02.06.22 klokken 10.15.

57 2022 Likestillings- og mangfoldsutvalg

O/V

**Ansvarlig:** Lisa

Behandling: Leder har fått mail om at fakultet har startet med likestillings- og mangfoldsutvalg, og at de ber om en representant og en vara. Vi sender EB og Nils som vara.

# STYREMØTE

r e f e r a t



58 2022 REAL-prat

O/V

Ansvarlig: Lisa

Behandling: Tone Gregers har sendt mail om at det skal arrangeres REALprat den 30te mai, og trenger en student som kan snakke om samarbeid i undervisning. EB tar kontakt med Tone og ser om hun kan ta jobben.

59 2022 Allmøteoppdatering

D

Ansvarlig: Lisa

Behandling: Leder har lagt ut en presentasjon. Arrangementsansvarlig snakker litt om de to arrangementene vi har hatt. Legg inn bilder styret måtte ha fra arrangementer vi har hatt. Vi skal velge ny representant til studentparlamentet og ny nestleder. Det er interne krefter som er interessert i disse vervene og kan fylle dem.

60 2022 Ny honoreringsmodell

D/V

Ansvarlig: Lisa

Behandling: Forslaget er at den splittes 50/50 mellom leder, nestleder og økonomiansvarlig (heretter kalt ledergruppa) og resten av styremedlemmene. Skal vi gå for andelsbetaling eller betaling per møte? Slik det er i dag får man betalt per møte man er på, forutsatt at man har vært på mer enn 3. Vi går for andelsbetaling med krav om oppmøte på 60 % av alle møtene, både styremøter og arbeidsforum.

61 2022 Eventuelt

X

Ansvarlig: Lisa

Behandling:

Skapklipping og kasting: Vi henger opp lapper og varsler om at nå kaster vi ting. Det ligger spørsmål om hvilken dato vi skal gjøre det i Slacken.

LAMU-møte: Hannah skal dit.

62 2022 Møtekritikk

D

Ansvarlig: Lisa

# STYREMØTE

r e f e r a t



Behandling:

Møtet ble avsluttet klokken 17:59